

Medical Use Disposable Products

1.Amber Reclosable Bags

琥珀色自封袋
Protect light sensitive contents from damaging ultraviolet light. Use these 2-mil bags while routing medications from pharmacy to nursing station to patient inner packed by 100pcs.
2mil厚的密封袋可以使药房到护理站再到病人的过程中里面的药品不受紫外线的伤害,一般包装是100只一袋,然后装箱。



Item #	Size W x L	Case Pack
ABZ20302	2"x3"	1000pcs
ABZ250902	2.5"x9"	1000pcs
ABZ30502	3"x5"	1000pcs
ABZ40602	4"x6"	1000pcs
ABZ801402	8"x14"	1000pcs
ABZ901202	9"x12"	1000pcs
ABZ1201202	12"x12"	1000pcs

Custom size,logo,color,thickness and packing available

2.Amber Open End Bags

琥珀色平口袋
This bag provides UV protection for light sensitive contents but is transparent enough to eliminate double labeling. Use to transport medication or as a protective cover for Ivs administration. Inner packed by 100pcs.
用于运输药物或作为静脉注射器保护袋,此袋可以对光敏感物质起到防紫外线的保护,但透明度足够可以看到里面的标签内容。一般包装是100只一袋,然后装箱。



Item #	Size W x L	Application	Case Pack
ABO20302	3"x9"	Syringes	1000pcs
ABO250902	5"x7"	Ivs(250ml)	1000pcs
ABO30502	6"x10"	Ivs(250ml)	1000pcs
ABO40602	6"x14"	Ivs(250ml)	1000pcs
ABO801402	8"x14"	Ivs(250ml)	1000pcs
ABO901202	12"x18"	Ivs(250ml)	1000pcs

Custom size,logo,color,thickness and packing available

3.The Pill Bags

药片袋
1.5mil ziplock bag available for screws, spices, candy corns, nuts, seeds, vitamins, resistors, earring backs, electronic components, crafts, small parts, sewing, safety pins etc. Inner packed by 100pcs.
这种常规的1.5mil厚的自封袋,常用于装螺丝、调味品、玉米糖、坚果、种子、维生素、电阻、耳塞、电子元器件、工艺品、小件、缝纫、安全别针等物品,一般是100只一袋,然后装箱。



Item #	Size W x L	Case Pack
PBZZ203015	3"x4"	100pcs

Custom size,logo,color,thickness and packing available

4.Specimen Transport Bags

样本袋
High quality specimen bag provides lab processing efficiency and accuracy - saving time and improving care. Dual pouch design features a reclosable poly bag for secondary leakage containment plus an attached open-end document pouch to keep paperwork with the specimen. The bag can be made with ziplock and adhesive tape, with pocket,thickness range from 1.7-2mil.
样本袋可以做3层和4层的,这样的样品袋提高了实验室处理效率和准确性。双袋设计的特点是一个可封口的塑料袋,用于二次泄漏的遏制,加上一个开放的文件袋,存放文件。常规厚度在1.7-2mil之间。



Item #	Size W x L	Description	Case Pack
STB60902	6"x9"	4 wall,red & black	1000pcs
STB601002	6"x10"	3 wall,orange & black	1000pcs
STB60102ADH	6"x10"	3 wall,red & black adhesive tape seal	1000pcs
STB60102	8"x10"	3 wall,orange & black	1000pcs
STB10102	10"x10"	3 wall,orange & black	1000pcs
STB12152	12"x15"	3 wall,orange & black	1000pcs
STB1215R	12"x15"	2 wall,red opaque(no pocket)	1000pcs

Custom size,logo,color,thickness and packing available

5.PET/PE 95KPA Biohazard Specimen Bags

95千帕样本运输袋
*Passes transportation requirements for International Air Transport Association (IATA) for shipping biohazardous specimens via air
*Engineered to withstand pressure difference of 95kPa
*Adhesive closure keeps contents secure
*Easy-open bag has 2 tear points
95千帕样本运输袋能承受在-40℃至+55℃温度范围内95kPa的内部压力不渗漏



Item #	Size W x L	Description	Case Pack
95KPASB0708315	7"x8"	3 wall,pe/pept,3.15mil	500-1000pcs
95KPASB1215315	12"x15"	3 wall,pe/pept,3.15mil	500-1000pcs

Custom size,logo,color,thickness and packing available

6.Yellow Bag with Adhesive Tape

黄色贴胶袋
It's normally packed in an operating bag,used to load the operating room dirt.Usually packed piece by piece.常用手推车手术室里面,用来装手术室中的一些污物,一般是单只折叠入手术包。



Item #	Size W x L	Description	Case Pack
YAB11516514ADH	11.5"x16.5"	HDPE bag with adhesive tape,1.4mil	1000pcs

Custom size,logo,color,thickness and packing available

7.Patient Belonging Bags

病服袋
Used for transporting or organizing supplies for healthcare providers or for hospital. Available in color of clear, white or blue imprinted bags with various closures to keep contents secure.
用于运送收集医疗中心或医院的病服,常规有透明、白色或蓝色的,款式有抽绳的,硬提手的和贴胶冲孔等,可以定制印刷内容。



Item #	Size W x L	Drawstring/white,printed	Case Pack
PBB20202DS	20"x20"	drawstring,white,printed	250pcs
PBB18212DS	18"x21"	drawstring,clear,printed	250pcs
PBB20202DSB	20"x20"	drawstring,blue,printed	250pcs
PBB18212DT	18"x21"	drawtape,white,printed	250pcs
PBB120202DT	20"x20"	drawtape,clear,printed	250pcs
PBB18212RH	18"x21"	rigid handle,white,printed	250pcs
PBB2020TE	20"x20"	patch handle,temper evident,printed	250pcs

Custom size,logo,color,thickness and packing available

8.Clear and White Drawstring Bags

透明和白色穿绳袋
Double drawstring closure secures content
两边抽绳的设计可以有效保护袋子内的物品。



Item #	Size W x L	Case Pack
CDB901215M	9"x12"	250pcs
CDB121815M	12"x18"	250pcs
CDB2024-4M	20"x24"x4"	250pcs

Custom size,logo,color,thickness and packing available

19.Warning Labels

警示标签
Bright colored labels improve patient safety. Our labels can be made both in paper and plastic, both on roll and piece by piece are ok.
两色的标签可以提高患者的安全警惕,可以做纸的也可以做其他复合材料的,可以是成卷的也可以是一个一个的。



Item #	Model	Size W x L	Labels/Roll
NS33	No Smoking	3"x3"	100pcs
PS21	Pressure Set	2"x1"	100pcs
CD21	Concentrator Data	2.5"x1.5"	100pcs
REF43	Refrigerate	4.75"x3"	100pcs
DND33	Do Not Discard	3"x3"	100pcs

Custom size,thickness and packing available

20.First Aid Blanket

急救毯
Material:PET also named emergency blanket
Color: gold silver/Silver/Silver
Size:160x210cm, 140x210cm or custom size
Feature:wind proof, waterproof & against coldness
PET材质的急救毯,常用于户外急救,可以防风,防水,保暖,常见有银色和金色两种。



Item #	Size W x L	Case Pack
FAB1621	160cmx210cm	200pcs
FAB1421	140cmx210cm	200pcs

Custom size,thickness and packing available

21.First Aid Plastic Sheet

急救标识片
LDPE plastic sheet used for Automobile/Home Air Support,Boating,Hiking.
PET材质的急救毯,常用于户外急救,可以防风,防水,保暖,常见有银色和金色两种。



Item #	Size W x L	Case Pack
HELP	36"x15"	1pcs/bag
SOS	36"x15"	1pcs/bag

Custom size,thickness and packing available

22.Non Woven Face Mask

一次性无纺布口罩
Non-woven material with elastic ear loop or tie on blue, green, white, pink color, etc.Usually 3ply, 1ply 2ply and 4ply also available. With activated carbon also available.
Normal packing: 1pcs/bag or 10pcs/bag or 50pcs/box, 40boxes/carton.
一次性无纺布口罩,常见有3层和4层无纺布的,颜色可以定制,常见包装有1只/袋,10只/袋,50只/盒,包装可以定制。



Item #	Thickness	Size W x L	Case Pack
3 layer	20gsm+20gsm+25gsm	17.5cmx9.5cm	50pcs
4 layer	23gsm+40gsm+23gsm+25gsm	17.5cmx9.5cm	200pcs

Custom size,thickness,color and packing available

23.Non Woven Cap

无纺布浴帽
Non-woven material,blue, green, white, pink color, etc. Both bouffant cap and clip cap are available.
无纺布浴帽,防生用,颜色可以定制,可做机制条形的,也可做手工圆形的。



Item #	Thickness	Size W x L	Case Pack
NWC18	10gsm	18"	100pcs
NWC19	12gsm	19"	100pcs
NWC21	15gsm	21"	100pcs

Custom size,thickness,color and packing available

9.Autoclavable Bags

高温灭菌袋
Infectious waste is sterilized with the use of high temperature autoclave bags. Bags are ideal for processing hazardous materials up to 275°F (135°C). Imprinted with a biohazard symbol and an indicator which changes to "Autoclaved" when contents are successfully sterilized.Or the white indicator changed into gray.
用于感染性医疗废弃物的高温高压灭菌,温度达到275°F(135°C)时白色指示标将变为灰色或者黑色,标志着印有生物危害标志的袋子内的内容物成功灭菌。



Item #	Size W x L	Case Pack
AC8X122M	8"x12"	50-200pcs
AC12X242M	12"x24"	50-200pcs
AC14X192M	14"x19"	50-200pcs
AC19X242M	19"x24"	50-200pcs
AC24X302M	24"x30"	50-200pcs
AC23X352M	25"x35"	50-200pcs
AC31X382M	31"x38"	50-200pcs
AC38X472M	38"x47"	50-200pcs

Custom size,logo,color,thickness and packing available

10.Water-Soluble Laundry Bag

水溶洗衣袋
LOW TEMPERATURE(≥25°C)
MIDDLE TEMPERATURE(≥45°C)
HIGH TEMPERATURE(≥65°C)
The bags are made of a new material, polyvinyl alcohol (PVA).Green environmental protection, PVA film safe non-toxic, soluble in water.Can be decomposed into water and two under the action of natural organisms.Oxidized carbon, no harm to the environment.PVA anti-infection laundry bag has the property of water solution. After the hospital staff put dirty clothes into the bag, they can be directly put into the washing machine for high-temperature washing and disinfection. The bag will dissolve completely in water during washing.
水溶性PVA薄膜是一种新兴的绿色环保材料,它是一种无污染、无毒的水溶性薄膜,遇水即溶,其水溶液渗入土壤后PVOH高分子易被微生物分解,最终降解为水和二氧化碳(CO2和H2O),是一种名副其实的绿色环保产品。水溶性薄膜用途广泛,适用于速溶农药原料、化肥、染料、洗涤剂、清洗剂、水处理剂、矿物质添加剂、水泥添加剂、园林护理用化学试剂、种子消毒、高级服装包装、医院用防感染洗衣袋、防静电电子产品包装,还可用作人造大理石、汽车鞋套等和鞋套等的膜用薄膜。用特定的支架收集好医院的病人用过的服装及床单、被罩等脏衣物,用水溶袋配有的水溶性把口绑好,送到洗衣房,直接连袋子一起放入医院专用的高温消毒洗衣机进行清洗、消毒,水溶袋会溶到水中,在洗衣过程中,水溶袋及水溶袋会溶解在水中,衣服会与半水溶袋脱离,洗完衣服,再将剩下的袋子收集即可,防止交叉感染。



Item #	Size W x L	Case Pack
WSB26331M	26"x33"	250pcs
WSB26391M	28"x39"	250pcs
WSB36391M	36"x39"	250pcs

Custom size,logo,color,thickness and packing available

11.Super Absorbent Pads

吸水垫
Super-absorbent pad used to reduce splashes and spills. Holding up to 16 ounces of liquid, the super absorbent pads solidify the liquid and trap unpleasant odors.
可用于减少液体的飞溅和溢出,不同尺寸和厚度的吸水垫可以吸收不同容量的液体,快速使液体凝固,还能锁住难闻的气味。



Item #	Size W x L	Case Pack
VB1000	6.5"x14.5"	50pcs
VB1500	6.5"x15.5"	50pcs

Custom size,thickness and packing available

24.Pillow Cover

枕头罩
Non-woven material,white,blue or any other color as your require,normally used in hotel, hospital, beauty salon,household ect. With elastic ends/square ends or plain.Normally packed 10pcs/bag,100pcs/carton.
无纺布枕头罩,颜色可以定制,常用于酒店,医院,美容店等,可以做做皮筋口的,也可以做敞口的,包装方式可定制。



Item #	Size W x L	Case Pack
PC6060	60cmx60cm+10cm	100pcs

Custom size,thickness,color and packing available

25.Bed Cover

一次性床罩
Use material like CPE/SMS/laminated PE film,blue or any other color as your require,normally used in hospital,beauty salon,ect. With elastic.Normally packed 10pcs/bag,100pcs/carton.
常见的一次性床罩有PE/CPE的, SMS或者淋膜无纺布,颜色可以定制, 口部可加皮筋。



Item #	Size W x L	Case Pack
BC102190	102cmx190cm	100pcs
BC140240	140cmx240cm	100pcs

Custom size,thickness,color and packing available

26.PE Apron

一次性围裙
Both LDPE or HDPE are available,white,green,yellow, blue,red,etc.surface can be smooth and embossed,thickness range from 0.01-0.025mm.
一次性围裙可做HDPE或者LDPE,颜色可以定制,常见厚度是0.01-0.025mm.包装方式可定制。



Item #	Size W x L	Case Pack
PA2442	24"x42"	100pcs
PA2846	28"x46"	100pcs
PA31549	31.5"x49"	100pcs

Custom size,thickness,color and packing available

27.PE Sleeve Cover

一次性袖套
Both LDPE or HDPE are available,white,green,yellow, blue,red,etc.surface can be smooth and embossed,thickness range from 0.02-0.03mm.
Normally packed 10pcs/roll,10rolls/bag,10bags/carton.
一次性袖套可以做机制和手工两种,常见材质是LDPE/HDPE,颜色可以定制,可以做表面压纹的,厚度在0.02-0.03mm.常规包装10只/卷,10卷/袋,10袋/箱。



Item #	Size W x L	Case Pack
PSC2040	20cmx40cm	100pcs
PSC2046	20cmx46cm	100pcs
PSC2246	22cmx46cm	100pcs

Custom size,thickness,color and packing available

28.Shoe Cover

一次性鞋套
LDPE/ HDPE/CPE and Non Woven are available, white,green,yellow,blue,red,etc.etc. Normal or Anti-Skid treatment.PE thickness range from 0.01-0.02mm.Non woven can make 22gsm,25gsm,30gsm,35gsm etc.Normally packed 10pcs/roll, 10rolls/bag,20bags/carton.
一次性鞋套可以做HDPE/LDPE/CPE/无纺布/淋膜无纺布等材质,颜色、厚度和包装方式可以定制,可以做防滑的,一般为机制款式。



Item #	Thickness	Size W x L	Case Pack
SC1538	15cmx38cm	100pcs	
SC1540	15cmx40cm	100pcs	
SC1550	15cmx50cm	100pcs	

Custom size,thickness,color and packing available

12.Biohazard Bags

医疗废弃物处理袋
In hospital and laboratory according to the Classified Catalogue of Medical Treatment Waste and Regulation on the Administration of Medical Treatment Waste, medical waste can be classified as:Infectious waste, Pathological waste, Injury waste, Drug-induced waste, Chemical waste. Different colored bags will have different usage. Normally have black,clear,red, blue,white,yellow,purple and green colors. Biohazard bags can be made into end open bag,bags on roll, with drawstring,with adhesive tape and t shirt type. Material can use HDPE,LDPE and PP.Thickness 0.5-2.5mil.
在医疗中心,医院,诊所,实验室等机构医疗废物大致有:感染性废弃物、病理性废弃物、损伤性废弃物、诱导性废弃物、化学性废弃物,对应不同颜色的袋子用于不同的医疗废弃物,通常有黑色、透明、红色、蓝色、白色、黄色、紫色和绿色等,医疗废弃物处理袋可根据用途可做成平口的,连卷的,抽绳的,贴胶的和背心式的,常见材料有HDPE, LDPE, PP, 常规厚度是0.5-2.5mil



Item #	Size W x D x L	Material	Gallon Capacity	Case Pack
LDBB17	12"x4"x17"	LDPE	4-7	1000pcs
LDBB21	12"x8"x21"	LDPE	7-10	1000pcs
LDBB23	24"x23"	LDPE	10	1000pcs
LDBB32	24"x32"	LDPE	10-15	1000pcs
LDBB36	30"x36"	LDPE	20-30	500pcs
LDBB46	40"x46"	LDPE	40-45	500pcs
LDBB39	33"x39"	LDPE	33	500pcs
LDBB58	38"x58"	LDPE	55	100pcs

Item #	Size W x D x L	Material	Gallon Capacity	Case Pack
LDBB24	24"x24"	HDPE	7-10	1000pcs
LDBB33	24"x33"	HDPE	12-16	1000pcs
LDBB37	30"x37"	HDPE	20-30	1000pcs
LDBB40	33"x40"	HDPE	33	1000pcs
LDBB48	40"x48"	HDPE	60	500pcs
LDBB58	38"x58"	HDPE	40-45	100pcs

Custom size,logo,color,thickness and packing available

13.Soiled Linen Bags

污物袋
All colors, sizes and materials available. Regular and drawtape versions. Printed and non-printed. All of our soiled linen bags work perfectly with our laundry hamper stands. Normal thickness:1.3-2mil
污物袋可以定制颜色,尺寸,厚度,材质以及印刷内容,款式可以是连卷的,但是,也可以是抽绳的。

